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Suometsien osalta

Seurataan metsälakia (2014) sekä luonnonsuojelulakia, ollaan FSC-sertifioinnissa ja osin PEFC-sertifioinnissa ja seurataan 
Luonnonvarakeskuksen, yliopistojen, ammattikorkeakoulujen, Tapion ja metsäkeskuksen tutkimustuloksia ja näkemyksiä asiassa

Harjoitettu jo kymmeniä vuosia jatkuvapeitteistä metsänkasvatusta eli hypätty ajoissa liikkuvaan junaan 

Toteutettu puutuhkalannoituksia edullisesti ilman tukia 

Vältetty kunnostusojituksia ja turvauduttu puuston biologiseen kuivatukseen

Toteutettu soiden suojelua Metso-ohjelmassa

Osa metsämaan soista ja puunkorjuun kannalta heikosti kantavista soista FSC-sertifioinnissa 



Haasteet ja ongelmat (ovat paljolti kangasmaiden kuusikoissa) 

Turvemaiden metsien puunkorjuuolot haastavat

Ennakkoraivauksen tarve useimmiten ennen puunkorjuuta 
(jätetään ojanvarsikoivut)

Metsätuhot erityisesti kuusikoissa jatkossa pelottavat 
(tuulituhot ja kirjanpainajatuhot)

Talvella 2021 yläharvennus ja saniteettihakkuu Ylistarossa

Suometsänomistaja toivoo vähäpuustoisille entisille 
Metso-kohteille verovähennysoikeutta metsäverotuksessa 
hiilensidonnan takaamiseksi



Kiitos –suometsistä on paljon iloa (esityksen valokuvat Risto Lauhasen ottamia) 


